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Kommunala pensionärsrådet 

 

Plats och tid Vargön, Stadshuset  

  Tisdag 3 december 08:30-12:20 

 
 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, Socialnämnden, ordförande 

 Benny Edlund, PRO, vice ordförande 

Christina Oscarsson, PRO 

Robin Nilsson, PRO 

Per-Olow Hedman, SKPF 

Monika Lundkvist, SPF Seniorerna Häggen 

Gunnel Jonsson, SPF Seniorerna Rönnen 

Ellinor Sandlund, Socialnämnden 

Carola Bergman, Kommunstyrelsen 

Magnus Nyström, Samhällsbyggnadsnämnden   

 

 

 

Övriga deltagare Zara Berg, sekreterare  

 Helena Magnusson, avdelningschef ordinärt boende  

Åsa Öberg, ekonomichef 

Lena Sturk, utvecklingsstrateg 

 Anette Christoffersson, utvecklingsstrateg  

 Tomas Backeström, avdelningschef  

 Hanna Pettersson, inköps- och fastighetsstrateg  

 

 

 
       Paragrafer §35 - §50 

 

Sekreterare Zara Berg 

 

 
 

Ordförande Sven-Gösta Pettersson 

 

 
 

Justerande Gunnel Jonsson 

 

 

Förvaringsplats för  

protokollet                          Socialförvaltningen 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§ 35 

Mötets öppnande 

 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§36 

Val av justerare 

 

Gunnel Jonsson, SPF Seniorerna Rönnen, utses att justera dagens protokoll. 

 

§37 

Godkännande av dagordningen 

 

Vissa punkter i dagordningen byter plats med varandra men alla kvarstår. 

 

Dagordningen godkänns. 

 

§38 

Föregående mötesprotokoll 

 

Ingen har något att påpeka.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

  

§39 

Ekonomisk vision och framtid 
 

Åsa Öberg, ekonomichef, är inbjuden. Se bifogad bilaga för att ta del av hennes material. 

 

Bilaga 1 – Ekonomisk vision och framtid 

 

 

§40 

Rapport färdtjänstutredning 

 

Lena Sturk, utvecklingsstrateg, är inbjuden för att berätta om färdtjänst och att det har gjorts 

en utredning.  

 

Se bifogad bilaga för att ta del av hennes material. 

 

Bilaga 2 – Färdtjänstutredning 

 

Lena påtalar vikten av att man ska felanmäla allt till RKM som inte fungerar gällande 

färdtjänsten. 

 

§41 

Trygghetslarm 

 

På Piteå kommuns särskilda boenden för äldre använder man sig av trygghetslarm, inga 

kameror enbart larm. Trygghetslarm är för de som klarar av att hantera ett larm, annars har 

man tillsyn. Om larmen inte fungerar så felanmäls det till leverantör och det är personalen 

som märker av detta. Under tiden larmet är under felanmälan så får personen tillsyn i stället.  

 

Det finns cirka 950 larm ute i hela kommunen. Det var ett större haveri för cirka 1,5 år 

sedan då alla larm låg nere i stora delar av Sverige. Man hanterade det genom att kontakta 

alla brukare för att kontrollera ifall de behövde tillsyn samt att man satte in extra nattpatrull. 

Kommunen gick ut med pressmeddelanden gällande problem med larmen Kommunen går 

inte ut med ett pressmeddelande om det är ett mindre avbrott men alltid om det är något 

större och man jobbar med avvikelser.  

 

SOS är leverantör för trygghetslarmen i Piteå kommun.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§42 

Sammanträdesplan 2025 

 

Sammanträdesplan för 2025 fastställs.  

 

§43 

Var får man parkera när handikapparkeringar är upptagna? 

 

Man behöver inte stå på just en handikapparkering bara för att man har tillstånd att göra det, 

man får stå på vilket parkeringsplats som helst.  

 

Länkar till Piteå kommuns hemsida där man kan läsa mer om parkeringstillstånd: 

 

https://www.pitea.se/invanare/Trafik-gator/Parkering/Parkeringstillstand-for-rorelsehindrad/ 

 

... om parkeringstillstånd för rörelsehindrade - Frågor och svar 

 

§44 

Pensionärsrabatt på bussarna i stadstrafiken  

Länstrafiken har pensionärsrabatt och det pågår ett arbete att inför det även i lokaltrafiken i 

Piteå. Det behövs ett beslut från RKM eftersom det är de som styr taxorna. Ett ärende är 

skickat till dem och man väntar på ett beslut. När beslutet är taget kan pensionärsrabatt 

införas. Hoppas på januari 2025.  

 

§45 

Vision 2050 

 

Anette Christoffersson, utvecklingsstrateg, är inbjuden för att berätta om Vision 2050. 

 

www.pitea.se/vision2050 

 

Se bilaga för att ta del av Anettes material. 

 

Bilaga 3 – Vision 2050 

 

 

https://www.pitea.se/invanare/Trafik-gator/Parkering/Parkeringstillstand-for-rorelsehindrad/
https://www.pitea.se/invanare/Trafik-gator/Fragor-och-svar-/-om-parkeringstillstand-for-rorelsehindrade/
http://www.pitea.se/vision2050
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§46 

Frågor från föreningarna 

 

Seniorboende kommer upp men det är ingen fråga för Socialtjänsten och kommunen utan 

den frågan rör fastighetsbolagen.  

 

§47 

Framtida boenden för äldre 

 

Tomas Backeström, avdelningschef på Kommunledningsförvaltningen, är inbjuden för att 

svara lite gällande framtida boenden för äldre.  

 

Vad vi vill bedriva för framtida äldreomsorg i Piteå kommun är en politisk fråga. Privata 

aktörer driver seniorboenden, drivs inte av kommunen. 

 

Om man vill ha alternativa äldreboenden än de vi har i dag är detta något som behöver 

utredas och det måste komma en formell förfrågan för att man ska titta på detta.  

 

 

§48 

Boendeplan 

 

Hanna Pettersson, fastighets- och inköpsstrateg är inbjuden.  

 

Alla seniorboenden och trygghetsboenden är tillgänglighetsanpassade. 

Seniorboendena är för 65+ och trygghetsboendena för 75+. 

 

Se bilaga för att ta del av Hannas material. 

 

Bilaga 4 – Boendeplan Socialtjänsten 
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§49 

Nämnderna har ordet  

 

Fastighets- och servicenämnden 

 

• Ingen representant på plats från Fastighets- och servicenämnden.  

 

 

Samhällsbyggnadsnämnden 

 

• Nämnd nästa vecka, AU imorgon. 

 

• Problem med att få ihop ekonomin. Saknar 8–10 miljoner för att komma i budget i 

balans. Beslut behöver tas framåt.  

 

• Parkeringar där det inte är parkeringstillstånd kommer att utredas. Idag är det 2 

timmar gratis, detta ska kollas på då stora delar av besparingen kan göras här. Ska tas 

till fullmäktige.  

 

• Förslag att ta bort ferieanställningar från 18-åringar och bara ha 16–17-åringar. 

 

• Se över chefsstrukturer.  

 

 

Kommunstyrelsen 

 

•  VISION 2050 – utvecklingsprogrammen beslutats 10 februari i kommunfullmäktige.  

 

• Riktlinjer för avsatta möten för unga. 

 

• Bygga ett nytt vattenverk, beslut är fattat.  

 

• Överfört rambudget till kulturskolan Piteå. Drygt 12 miljoner kronor. 

 

• Taxa måltidsservice. Gjorts en justering, en tillbakagång till ursprungligt beslut. 

 

• Sjukfrånvaron ligger på 7,1 % och är ökande i våra kommunala verksamheter. Ligger 

just nu i samma nivå som under pandemin. HR ser över detta. 
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Kultur- och fritidsnämnden 

 

• Ingen representant på plats från Kultur- och fritidsnämnden.    

 

 

Socialnämnden 

 

• Beslutat om ett visionsarbete om framtidens äldreomsorg. Arbetsgrupp, politisk 

referensgrupp, ledningsgrupp. Ungefär ett års arbete. Tanken är att KPR ska bli 

involverade på något sätt. 

 

• 22–24 miljoner kronor i sommarkostnader de 3 senaste åren. Grunden är att det 

finns för lite bemanning.  

 

• Nya socialtjänstlagen påverkar arbetet. Planen framåt är mer arbete med politiken.  

 

• Jobbas med budget i balans.  

 

• Det har gjorts ett reportage om familjehemsgruppen. De har även varit ute och 

marknadsfört sig och fått in 30 intresseanmälningar. 

 

• Mobilt tandvårdsteam har varit runt på SÄBO.  

 

 

§50 

Övrigt 

 

Elisabeth Lindberg meddelar via mejl att på ett sammanträde till vintern/våren 2025 så vill 

hon ha en punkt att få prata kultur/park/fritidsfrågor. 

 

 

 

 

Mötet avslutas.  

 


